

Protokoll fört vid årsmötet för Fiskebäcks sommarstugeförening 20. juli 2002

- § 1 Mötets öppnande. FSF.s ordförande Jan Sundqvist förklarade mötet öppnat. Mötet hedrade med en tyst minut 2 medlemmar som gått bort under året: Britta Johansson och Robert Bengtzén.
- § 2 Fastställande av dagordning. Förslaget till dagordning presenterades och godkändes.
- § 3 Val av ordförande och sekreterare samt två justeringsmän för mötet. Till mötesordförande valdes Håkan Patriksson och till sekreterare Jerker Löfgren. Att jämte mötesordföranden justera protokollet valdes Hasse Eriksson och Tore Gidebratt.
- § 4 Fråga om kallelse till mötet skett i vederbörlig ordning. Kallelse hade uppsatts på FSF.s anslagstavlor cirka 3 veckor före mötet och ansågs därför ha skett enligt stadgarna.
- § 5 Styrelsens verksamhetsberättelse: Sekr. läste upp verksamhetsberättelsen som godkändes.
- § 6 Rapporter:
Ordföranden rapporterade att alla tomtägare accepterat tomtpris och erlagt handpenning. Lantmäteriet har hälsat att avstyckningarna skall påbörjas v. 31 med start på tomt nr.1. Man beräknar hinna med ungefär tre per dag. Man kan själv delta vid avstyckningen av den egna tomten men måste själv hålla kontroll på hur långt lantmäteriet har kommit. Prato har aldrig lovat att stå för avstyckningsavgiften (ca 15000:-) men efter förhandling delvis kompenserat genom att efterskänka årsarrendet. Mötet påpekade att ytterligare tre tomtavgifter skall läggas in i vår andel av köpet. Styrelsen skall bevaka detta och f. ö författa en slutredogörelse för förhandlingarna.

Strand/städgruppen rapporterade om sedvanlig uppsnyggning runt brevlådorna och på stranden. Om större arbeten behöver göras kommer man att utlysa en arbetsdag på anslagstavlor.

Vattengruppen rapporterade att kommunen "kört igenom" för att rensa systemet. Mötet uppdrog åt vattengruppen att ta vattenprover på systemet vid ett par punkter. På förekommen anledning påpekade man att **ingen avstängning får göras av systemet utan att någon i gruppen underlättats.**

Telefonnummer: Claes 120 63, Rolf 121 25, Kjell 149 52.

Väggruppen rapporterade att Rolf M på Pratos uppdrag vid flera tillfällen hyvlat vägarna och fyllt i håligheter.

Bryggföreningen rapporterade att förra årets planerade propellermuddring ej blev av p.g.a. båthaveri, varför akterfästen ej heller ordnats. Man planerar utföra dessa arbeten i år.

Ekonomisk rapporten upptog bl. a två årsavgifter till bryggföreningen.

Posten på 3019:- inbegriper utgifter för förhandlingsgruppen.

I anslutning till rapporteringen belönades förhandlingsgruppen med en kraftig applåd för förtjänstfullt arbete.

§ 7 Revisionsberättelsen upplästes och godkändes.

§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.

§ 9 Förslag till vatten-och årsavgifter. Kommunen har beslutat om höjning av vattenavgiften till 2400:-. Mötet beslutade att anta detta belopp men sänka medlemsavgiften till 100:-

§ 10 Val:

Styrelse: Omval för 2 år av ordföranden Jan Sundqvist och Bo Ingelsbo. (Christer Bengtzén , Vivianne Gidebratt och Jerker Löfgren kvarstår för ett år.)

Styrelsesuppleanter för ett år: Omval av Britt Lerneby och Britt-Marie Patriksson

Revisorer. Omval av Jan Elgeskog och Gunnar Lerneby.

Revisorssuppleanter: Omval av Anita Granberg och Gunn Ingelsbo

Valberedning: Omval av Claes Ekvall (sammankallande), Magnus Fagerström och Lill Olsson,

Strand/städgrupp: Omval av Elvy Bengtzén och Anita Granberg ,

Vattengrupp: Omval av Claes Ekvall, Rolf Mattsson och Kjell Olsson. Rolf Mattsson utsågs till kontaktperson med kommunen i vattenfrågor.

Väggrupp: Omval av Claes Ekvall, Tore Gidebratt och Kjell Olsson. Kjell Olsson utsågs till kontaktperson med kommunen i vägfrågor.

§ 11 Övriga frågor.

Fyra nya medlemmar/medlemspar presenterade sig:

Karin och Tommy Christensen (köpt Trogens stuga)

Ulrika Gerdin (övertagit farmor Annie Glantz stuga)

Kerstin och Sture Magnusson (fått en av ersättningstomterna)

Jerker och Lena Norlander (övertagit Anna-Lisa Norlanders stuga)

Lill Olsson har fortsatt kontakterna med Posten om flyttning av brevlådorna. Man vill flytta dem en kort bit in på vår matarväg. Posten vill att våra nuvarande nummer och därmed också ordningsföljden av lådorna bibehålls. Vi håller oss till detta. De nya postadresserna är påbjudet av kommunen. Posten och kommunen är uppenbarligen inte överens i frågan.

Axelsson önskar ordna en fårhage i dalen väster om sin tomt och mötet beslutade att föreningen står för kostnaderna för ett staket.

§ 12 Mötet avslutades.

Vänernborg 20. juli 2002



Jerker Löfgren
Sekreterare

Justeras:



Håkan Patriksson



Hasse Eriksson



Tore Gidebratt